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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/14-01/5 
URBROJ: 238-11-04/03-14-2 
 
Samobor, 12.09.2014. 
 

ZAPISNIK 
sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 11. 
rujna 2014. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg 
kralja Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko 
Džepina, Damir Gorišek,  Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, 
Stjepan Kozlina,  Boris Makarun,  Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, 
Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Vjeran Štublin, 
Marko Tandarić, Anica Vraneković, te naknadno pristigli: Linda Rossini Gajšak, Ivan 
Vlainić    
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Petar Krešimir Bušljeta, Irena Kapor - opravdano  
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Krešo Beljak, gradonačelnik Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Mario Anušić, Mladen Ogrinc,  Hrvoje Frankić, Juro Horvat,  

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Natko Gaberc, voditelj Referade za komunalnu infrastrukturu, promet i mjesnu 

samoupravu u Upravnom odjelu za komunalne djelatnosti 
- Ana Huljev Domović, viša stručna suradnica za pravne poslove u Uredu gradonačelnika  
- Romina Galović, predsjednica Savjeta mladih Grada Samobora 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 11. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu 
Gradske službe Grada Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 11. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočan 21 vijećnik, a izočno 4 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočan 21 vijećnik, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo 
Zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 10.07.2014. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 10. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 10. 
srpnja  2014. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda.  
Sukladno članku 138. stavku 4. i članku 139. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem 

da se dnevni red dopuni, odnosno da se u isti uvrsti pod točkom 14. - Prijedlog odluke o 
pristupanju Grada Samobora Udruzi LAG "SAVA", a dosadašnja točka 14. postaje točka 15. - 
Ostale informacije.  

 
Pozivam pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo gosp. Hrvoja Frankića da 

ukratko obrazloži razlog za uvrštavanje u dnevni red današnje sjednice. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - S obzirom da smo dobili informaciju o vrlo skorom 
održavanju Skupštine Udruge LAG, a kojoj smo dali pismo namjere da ćemo pristupiti, 
iskazala se potreba da na današnjoj sjednici Vijeća donesemo odluku o tome da li želite kao 
predstavničko tijelo pristupiti Udruzi LAG "Sava". Ako ima još kakvih pitanja mogu vam 
pojasniti, odnosno kada dođe točka ne dnevni red mogu vam dati iscrpno objašnjenje iste. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Pitam da li ima još prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog 
reda, ako nema pitam tko je za ovakav Prijedlog dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2014. godini 
2. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2014. godini 
3. Prijedlog odluke o mjerilima za dodjelu nagrada za sportska ostvarenja sportašima 

grada Samobora 
4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, studenata i 

mladih glazbenika grada Samobora  
5. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata 

slabijeg imovinskog statusa grada Samobora 
6. Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Farkaševec Samoborski 
7. Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski 
8. Prijedlog odluke o imenovanju parka u naselju Kladje 
9. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. 

godine 
10. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. 

do 30.06.2014. godine 
11. Prijedlog zaključka o razrješenju člana Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, 

obrtništvo i ulaganja 
12. Prijedlog zaključka o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Povjerenstvo za 

dodjelu zakupa za poljoprivredno zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske na 
području Grada Samobora 

13. Informacija o presudi Vrhovnog suda Republike Hrvatske u predmetu Hrvatska 
gradnja d.d. protiv Grada Samobora radi utvrđenja prava vlasništva 

14. Prijedlog odluke o pristupanju Grada Samobora Udruzi LAG "SAVA" 
15. Ostale informacije. 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 

 
 
MARKO TANDARIĆ - Imam pitanje za Upravni odjel za razvoj grada. Naime, 

Vijeće mjesnog odbora Manja Vas, Kotari, Bukovje i Prekrižje Plješivičko već više od dva 
mjeseca predali su jedan zahtjev kojim traže dostavu podataka tj. informaciju u kojem je sada 
stadiju rješavanje imovinsko-pravnih odnosa nekadašnjeg vatrogasnog doma u naselju Kotari, 
te do danas VMO nije zaprimilo odgovor od strane Upravnog odjela. Stoga vas ovim putem 
molim da što prije dostavite odgovor Mjesnom odboru koji je naveden u tom dopisu, a koji je 
predan 02. srpnja 2014. godine ovdje na urudžbeni. 

 
ANICA VRANEKOVIĆ - Ja sam se pripremila za današnju sjednicu s malo poduljim 

pitanjima, no, međutim danas su me iznenadili ponovno ugodno, a na kraju je ispalo loše. 
Gosp. Inić, gospodin geodeta i gosp. komunalni redar ponovno su izašli na Vidikovec u Maloj 
Rakovici i nisu ponovno obavili ništa. Htjela bih zapravo reći ljudima koji su ova dva mjeseca 
malo iznenađeni mojom reakcijom od zadnjeg puta, zašto sam tako reagirala, pa tu imam slika 
koga interesira može vidjeti zašto sam tako reagirala, to su slike komunalnog redara a na 
moje. Zamolila bih gosp. Staneca da on to objasni, jer ako ja budem obrazlagala to će trajati 
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predugo. Situacija u Vidikovcu je postala neizdrživa. Gosp. Vraneković Damir je na puno 
izlazaka od geodeta i svih ostalih reagirao svaki puta samo na loš način, jer on ne poznaje 
dogovor, ne poznaje razgovor i ne priznaje zakon. On priznaje samo silu, a ako mi krenemo 
silom bojim se da će to jako loše završiti. Također, moram reći da sam dobila odgovor od 
Upravnog odjela za komunalnu djelatnost i potpisan je gosp. Župančića, a vjerojatno je to 
neko iz odjela pisao. U tom odgovoru je nabrojano kronološki vrlo korektno sve što se 
događalo, mogu reći čak ne i sve ono što se događalo, međutim od svega toga skupa ljudi koji 
su dolazili na teren samo su se iznervirali i svaki put je sve gore. Ljudi koji su bili na terenu 
znaju o čemu govorim, mislim da nema nikog tu tko je bio na terenu ali svejedno. 

Gosp. Stanec molit ću vas da ukratko kažete ljudima što se događa,a nakon toga kada 
vi kažete moje pitanje će biti, što sada dalje? U dopisu Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti ima jedan pasus koji mi nije baš jasan, a koji glasi:  
"Dana 24.06.2014. godine Grad Samobor šalje zahtjev za asistenciju prilikom geodetskog 
snimanja izvedenog stanja navedene ceste MUP - PU Zagrebačkoj. Dana 02.07.2014. godine 
Grad Samobor je zaprimio dopis MUP-PU Zagrebačke kojim se nalaže djelatnicima 
Policijske postaje Samobor da pruže pomoć s potrebnim brojem policijskih službenika 
prilikom izvođenja geodetskog snimanja. 
 Dana 04.07.2014. godine u 8.00 sati uz pratnju djelatnika MUP - PP Samobor zakazan 
je drugi termin za geodetsko snimanje. Snimanje nije izvršeno zbog ometanja od strane gosp. 
Damira Vranekovića. 
 Obzirom da djelatnici Policijske postaje Samobor nisu", sada tu postoje tri riječi koje 
ja nisam mogla prevesti, "djelatnici Policijske postaje Samobor nisu postupiti uspjeli pružili 
potrebnu pomoć prilikom geodetskog snimanja, Grad Samobor je dana 25.07.2014. godine 
podnio Općinskom sudu u Samoboru prijedlog za određivanje privremene mjere, kako bi se 
onemogućilo gosp. Damiru Vranekoviću da poduzima radnje kojima ometa obavljanje 
geodetskih radova. Dana 13.08.2014. godine Grad Samobor je zaprimio rješenje Općinskog 
suda u Samoboru kojim je određena privremena mjera zabrane gosp. Damira Vranekovića za 
poduzimanje gore navedenih radnji ili će se u protivnom navedene radnje provesti uz 
sudjelovanja sudskog ovršitelja i asistenciju policije.  
 Navedeno rješenje o privremenoj mjeri nije postalo pravomoćno obzirom da je gosp. 
Damir Vraneković podnio žalbu." 

E, sada ovako, ja sam pismeno podnijela pitanje zamjeniku gradonačelnika na koja 
nisam dobila odgovor. Da li je Grad uputio MUP pitanje zašto nije pružena asistencija? 
Drugo, zanima me zašto nije i zanima me što sada dalje? 
Sada da se ne ponavljam, stanje je nemoguće i to može samo silom i ako ljudi idu na silu, a to 
vam mogu i potvrditi ljudi koji su danas bili vani da je to vrlo-vrlo jako eskaliralo ili na 
nekakav drugi način za koji ne znam do kuda to daleko ide. Na kraju bi se samo zahvalila na 
korektno odrađenom poslu gradskoj upravi i Upravnom odjelu za komunalne djelatnosti i 
svima koji su u tome sudjelovali, nakon nevjerice, jer znam da mi vi niste u početku svi 
vjerovali da je to takvo stanje i da ste mislili da se to može drugačije riješiti, ali se ne može. 
Lijepo bih molila odgovor na postavljena pitanja, jer ja ljudima nekakav odgovor moram dati. 
 
  
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 
gđa Linda Rossini Gajšak pa su sada nazočna 22 vijećnika. 
 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odredi tko će dati odgovore 
na postavljena pitanja. 
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 KREŠO BELJAK - Na pitanje gosp. Marka Tandarić odgovorit će Željko Stanec, a ja 
ću se nadovezati uz problem Ulice Vidikovec, a poslije će i gosp. Stanec reći ako ima nekih 
drugih informacija vezano uz problem, odnosno pitanje Ulice Vidikovec i svih onih stvari 
koje se tamo događaju.  
 Najnovija informacija koju mogu potvrditi, jučer sam razgovarao sa sucem Općinskog 
suda u Samoboru koji mi je rekao da žalba ne odgađa djelovanje policije. Dakle, neovisno o 
žalbi koja je podnesena na to rješenje koje nije pravomoćno ne odgađa se pa ćemo probati 
stisnuti da policija djeluje. Inače o tome bi mogli dugo razgovarati, bila su barem jedno dva ili 
tri usmena poziva, osobno sam zvao gosp. Vranekovića i molio ga da se to smiri i da se sredi i 
da se isto preko suda rješava, da se ne upotrebljava sila, jer ovo je sila. Da li na silu odgovoriti 
silom? Da li se ići dalje upetljavati u situaciju koja očito nema veze s ljudskim načinom 
ponašanja, to je sada pitanje na koje bi mi svi skupa trebali dati odgovor. Da li ići nekoga 
pritiskati s nekim drugim mjerama, pa si onda još dodatno zakomplicirati situaciju, ja i svi vi 
skupa tu, mislim da to nije način. Znam da vam je teško, ne znam u biti kako, ali si mogu 
misliti koliko vam je teško, napravit ćemo sve i neće biti sigurno nikakvih opstrukcija niti od 
strane mene niti bilo kojeg djelatnika Grada Samobora, niti pročelnika, da se taj problem što 
prije riješi. Upozorio sam gosp. Vranekovića da će doći policija i da će imati velikih problema 
a on je rekao neka samo dođu, ništa se ti ne brini neka samo dođu, evo to je bio odgovor. 
Kako sada stvari dalje stoje ne znam, ali u svakodnevnom smo tempu rješavanja tog 
problema, svaki dan se o tome priča i ne prođe jutro da ja gosp. Župančića ili nekog drugog, 
jer je on trenutno na godišnjem, ne pitam što je s time i kada to misli biti riješeno. Vidio sam 
slike i ne znam što bih na to rekao, zato nam je država tu gdje je i nije gosp. Vraneković jedini 
jer imate takvih Vranekovića u svakom zaseoku i svakoj ulici i svakom selu. To je 
nevjerojatno da jedan pojedinac može maltretirati desetine obitelji i da se jednostavno ništa ne 
događa. Po mojim informacijama, možda sam u krivu, on uopće nije čak niti jedan od 
suvlasnika tog zemljišta. Dakle, on nema apsolutno ništa s time, ne da nije vlasnik nego nije 
niti suvlasnik, ali kada pitate policiju oni kažu znate mi nećemo bez suda, a sud radi kako radi 
i taj sustav funkcionira kako funkcionira, ali to de facto znači da se sutra može neko sjetiti i 
istu stvar napraviti na Trgu kralja Tomislava, ograditi s jedne i druge strane i da treba proći 
dva mjeseca da se netko sjeti da se to makne. Meni to liči na to, jer ne radim razliku između 
Vidikovca i Trga kralja Tomislava, ali očito je to tako. Evo možemo odgovoriti sa svim, 
možemo ukloniti ali se bojim da se ne zakopamo još dublje, jer ako je u stanju to napraviti tko 
zna što je drugo u stanju napraviti, možemo i mi nastradati, a znate i sami kakva je naša 
država, obično nastrada onaj tko nije kriv i tko je htio pomoći. Ako gosp. Stanec ima što za 
dodati može dodati. 
 
 ŽELJKO STANEC - Na gradonačelnikovo objašnjenje nemam ništa ni dopuniti, već 
mogu samo napomenuti da je Grad Samobor, odnosno Upravni odjel za komunalnu djelatnost 
na poticaj vijećnice gđe Anice Vraneković to sve rješava. Možda to sve izgleda sporo ali se 
vidi i kod pisanog odgovora koji ste dobili i to tako stoji. Gradonačelnik je rekao sve i ja 
stvarno nemam na to nikakve dopune, jedino mogu napomenuti da ćemo i dalje taj problem 
ne da ćemo ga rješavati nego ga moramo riješiti. 
 Što se tiče pitanja poštovanog vijećnika Marka Tandarića, Marko dobro zna da je 
Društveni dom u Manjoj Vasi vlasništvo DVD.  
 
 Vijećnik Marko Tandarić iz klupe kaže da se ne radi o tom Društvenom domu 
nego o domu u Kotarima. 
 

ŽELJKO STANEC - Oprosti, za taj podatak ne znam. 
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 MARIO ANUŠIĆ - Na ovo pitanje ću odgovoriti da poduzimamo sve radnje i za nas 
taj slučaj vodi gosp. Žarko Adamek. S obzirom da su bili godišnji odmori mi smo mu poslali 
požurnicu da proba opet otići na sud i da dostavi sve potrebne podatke, a vama ćemo to 
poslati u pismenom obliku. 
 
 KREŠO BELJAK - Sada ću napraviti jednu stvar koja možda nije uobičajena ali 
izdat ću usmeni nalog gđi Valentini Horvat, odnosno sada njezinoj zamjenici jer nje sada 
nema tu, da napiše opomenu o povredi rada pročelnika za Upravni odjel za razvoj grad zbog 
ne odgovaranja na upit koji je dobio preko Urudžbenog. Žao mi je, takve stvari se ne mogu 
događati u Gradu Samoboru, ja sam puno puta molio, puno puta da se to ne događa, a sada je 
to prevršilo svaku mjeru. Ukoliko niste vidjeli, većina možda je, svaki ured gradske uprave je 
dobio naljepnicu na kojoj piše da se svaki građanin za neodgovoreni mail ili upit može 
slobodno obratiti meni i to se na taj način i rješava. Na ovo konkretno postavljeno pitanje, 
dakle, jedini odgovor je da odgovor nije stigao, bilo kakvi odgovor. Ovom pitanju nije mjesto 
na Gradskom vijeću već je isto trebalo biti odgovoreno odmah čim je upit bio poslan, nije 
odgovoreno, odgovarat će jedanput, drugi put, treći put pa vidjet ćemo do kada.   
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Zahvaljujem se na objašnjenu, gosp. gradonačelnik je u 
pravu jer gosp. Vraneković nije niti suvlasnik u tom prvom dijelu. Ovdje ispred ovog lanca na 
silu bi mi mogli staviti kamion šodera i onda on neće moći doma. Ja to ne razumijem, možda 
nisam dovoljno pametna da bi to razumjela. Tu je dilema, da li čekati da se to riješi ili ćemo 
možda mi onda ovaj prvi dio blokirati. Mislim da to ne bi bilo od nas u redu, ali po drugoj 
strani ne možemo niti ovo čekati. Samo bih htjela još ako gosp. Stanec može odgovoriti, jer 
mislim da na to nije odgovorio, zašto nije poslan upit MUP-u za neodržavanje asistencije? 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Imam dva pitanja. Jedno bih molila uvaženog 
pročelnika za društvene djelatnosti da mi odgovori na pitanje vezano za osobne asistente u 
nastavi djece koja su u redovnom programu u osnovnim školama na području grada 
Samobora. Da li imate podatke koliko takve djece ime? Kako je do sada bilo riješeno 
financiranje, što se sada mijenja i kakva je trenutna situacija? Obzirom da svi znamo ovo 
preko medija o nedostatku sredstava i da trenutno u ovom času još uvijek nije riješeno 
financiranje tih osobnih asistenata. Ljubazno bih vas molila, ukoliko imate saznanja da mi 
odgovoriti kakvo je stanje našeg Grada. 
 Drugo pitanje mi je malo neugodno postaviti, jer nisam baš osoba koja voli pitati za 
nešto što se tiče mene osobno. Međutim moji susjedi su dosta izrevoltirani s komunalnom 
situacijom, tako da ponavljam pitanje i dopunjujem ga, koje je prije više mjeseci postavio 
uvaženi kolega vijećnik Andrija Noršić. Znači radi se o Okićkoj ulici lijevi odvojak, u 
nekoliko navrata sam razgovarala i pitala gosp. Župančića i gosp. Marenića o Odvojku 
Okićke ulice koji je zadnjih nekoliko godina asfalt totalno razrovan i postupak sanacije i 
mijenjanja raznoraznih cijevi traje već tri ili četiri mjeseca. Znači svaki dan uredno dolaze 
zaposlenici td Komunalca i oni nešto rade, stvarno rade, ne znam koliko rade kad ja odlazim 
na posao, međutim stanje je totalna katastrofa. Povratkom s godišnjeg odmora sredina te 
cestice, znači to je jedan dio odvojka, a drugi dio je saniran, je bila pukotina i mogla se 
stvarno dogoditi nezgoda, jedna susjeda je svojevremeno imala prijelom baš na toj sličnoj 
lokaciji. Tako da moram reći da je stanje katastrofalno, sve je puno šljunka, zemlje, rascjepa u 
zemlji, ali nešto se stalno radi ali se ništa napravilo nije. To je prva zona komunalne naknade, 
susjedi su stvarno izrevoltirani, osobno se nikad nisam koristila s tom pozicijom da sam 
gradska vijećnica pa da sam ikog nazvala i prozivala. Ima susjeda koji to rade jer su 
izrevoltirani jer s malom djecom je praktički nemoguće se tamo šetati, a da ne kažem da nije 
niti sigurno kao niti starijim osobama. Ljubazno molim iz komunalnog resora ako mi netko 
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može reći da li možda postoje neki viši razlozi zbog čega je dinamika usporena tako da ljudi 
mogu znati da se malo umire i ako treba da budu malo strpljivi i pričekaju dok se ne riješi 
situacija. 
 
 BORIS MAKARUN - Pokušat ću progovoriti o ove dvije teme, prva je 
prokišnjavanje krova na zgradi dječjeg vrtića u Galgovu, kod tog vrtića nemamo sreće od 
samog početka, od drvenog poda koji je bio na terasi pa se digao, pa do drvene fasade koja 
nije najsretnije rješenje. Ove godine na nesreću vrijeme imamo kakvo imamo, krov je počeo 
curiti na sve strane do te mjere da se plafonjera na stropu napunila vodom. Mislim da to nije 
baš najsigurnije s obzirom da su tu djeca u pitanju. Znam da je cijenjeni pročelnik bio u 
Galgovu i da se upoznao sa situacijom, stoga ne postavljam pitanje nego molim da se što 
hitnije riješi ta situacija s krovom na zgradi dječjeg vrtića u Galgovu. 
 Druga tema o kojoj bi želio progovoriti vezana je na prošlu sjednicu, a to je košenje 
trave o čemu smo razgovarali prije više nešto od mjesec dana. U nedjelju sam bio na utakmici 
u Konšćici, igralište je pokošeno i to je divan teren za igru bez obzira na kišu, no međutim 
okoliš je katastrofalan, nepokošen. To je gmajna, pa mislim da bi td Komunalac trebao i taj 
dio pokositi kada kosi zelene površine. Stoga također molim da se isto napravi što hitnije jer 
nije baš ugodno, dolaze ekipe iz naše županije, pa da ljudi to gledaju i vide da se baš ne 
pridaje puno pažnje tom objektu. 
 Ovo pitanje sam postavio Željku na prijašnjim sjednicama, a to je famozna ograda na 
tom igralištu. Molim vas da se barem neko rješenje nađe jer ta ograda je napravljena prije 
nekih četrdesetak godina i ista je katastrofalna kao i kućice. Ne mora se tu napraviti nikakvo 
velebno znanje, tamo znači igraju veterani Konšćice, igraju seniori Galgova i juniori Galgova, 
pa vas molim da se to napravi da bude barem donekle adekvatno u odigravanju utakmica u 
tom rangu. Znači ne mora biti ništa velebno, ovo sada je ruglo, ali da bude ipak malo ugodnije 
oku a i da zaštiti same igrače koji su na utakmici.   
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Mislim da je manji dio pitanja upućen meni, pa će gosp. Juro 
Horvat odgovoriti na pitanje gđe Linde Rossini Gajšak. 
 
 JURO HORVAT - Odgovorio bih na prvo pitanje poštovane gradske vijećnice gđe 
Gajšak.  Što se tiče osobnih asistenata u proračunu je predviđeno 127,00 kn za pet asistenata 
koji obavljaju svoj posao u obrazovnim institucijama, odnosno u samoborskim osnovnim 
školama. To za sada zadovoljava potrebe, međutim postoje nove potrebe koje se pojavljuju u 
predškolskim ustanovama, odnosno u dječjim vrtićima za dvoje djece. U ovom momentu smo 
našli model na koji način riješiti dva osobna asistenta za to dvoje djece. Poznato mi je da će 
biti raspisan drugi krug za sredstva za osobne asistente za što ćemo se u svakom slučaju javiti, 
a ukoliko tu ne polučimo ta potrebita sredstva potrebno će biti obaviti prenamjenu u 
proračunu i osigurati sredstva za tu dvojicu asistenata koji su plaćeni 40,00 kn brutto po satu. 
Ne znam da li ovaj odgovor za sada zadovoljava. 
 Što se tiče problema prokišnjavanja na nekoliko objekata koji su u sferi društvenih 
djelatnosti, moram reći da sam jučer bio kod ravnateljice gđe Nade Kuhar, poslije Hrvatskog 
olimpijskog dana, i da smo imali jedan dugačak razgovor i da činimo sve da se riješi problem 
prokišnjavanja na objektu dječjeg vrtića u Galgovu i vjerujem da će to biti riješeno u vrlo 
kratkom razdoblju. 
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 ŽELJKO STANEC - Da odgovorim na onaj dodatak postavljenog pitanja poštovane 
vijećnice gđe Anice Vraneković, zbog čega nije naknadno zatražena asistencija policije. 
Policija je tražila od nas, odnosno Grada da Grad od suda zatraži tu privremenu mjeru i pošto 
ta privremena mjera ne odgađa to izvršenje, sad ćemo zatražiti od policije tu asistenciju. 
 Što se tiče postavljenog pitanja uvaženog vijećnika gosp. Borisa Makaruna, već sam 
prošli tjedan na zamolbu gosp. Žitkovića, predsjednika u NK Galgovo, dao nalog td 
Komunalac da onaj dio igrališta iza samog nogometnog terena pokose, ali s obzirom na ovo 
loše vrijeme, čega ste i sami svjedoci, jednostavno se sa strojem nije moglo ući preko igrališta 
i taj dio pokositi. Komunalac svoj dio posla zna i oni će to u najkraćem roku izvršiti čim 
vrijeme to dopusti. 
 Što se tiče postavljenog pitanja za Lijevi odvojak Okićke ulice na Gizniku, tu stvarno 
ne znam o čemu se radi, djelatnici Upravnog odjela za komunalnu djelatnost izaći će na teren 
pa će utvrditi o čemu se radi. 
 
 BORIS MAKARUN - Vjerojatno se dogodio mali lapsus cijenjenom pročelniku kada 
je govorio o sredstvima za asistente rekao je 127,00 kn a treba sigurno 127.000,00 kn. 
 
 VJERAN ŠTUBLIN - Imam dva pitanja. Jedno pitanje se tiče Upravnog odjela za 
komunalnu infrastrukturu, Ulica Ivana Gundulića nakon križanja s Katančićevom, čini mi se 
da je možda pedesetak metara nogostupa neasfaltirano godinama. Ista je cijela bila 
rekonstruirana pa me zanima, a vjerojatno ima neki razlog, zašto taj dio nogostupa nije 
asfaltiran. Molim odgovor na isto. 
 Drugo, je pitanje ili primjedba, ne znam kako bi to uopće nazvao, a tiče se NK 
Samobor, pa je vjerojatno isto vezano za Upravni odjel za društvene djelatnosti. Naime, 
činjenica je da je ove natjecateljske sezone iz NK Samobora trideset petero naših mladih 
Samoboraca otišlo po raznoraznim klubovima u okolici, što Lučko, što Vinogradar, što 
Susedgrad. Mislim da je to sramota za ovaj Grad i da je to neprihvatljivo. Ta djeca su otišla 
isključivo iz razloga što se Omladinskom školom loše rukovodi. Tereni i uvjeti za rad NK su 
izvanredni i mislim da u okolici takvih uvjeta nema, međutim djeca odlaze zbog nerada ili 
lošeg rada. Sada postavljam pitanje s obzirom da Grad izuzetna sredstva izdvaja posebno za tu 
Omladinsku školu ili prijedlog da se pozove predsjednik Kluba ili voditelj Omladinske škole 
da se vidi koji je razlog i koje su mjere poduzete da se to više ne događa. Mislim da je 
neprihvatljivo da naša djeca odlaze u Lučko trenirati nogomet. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da odredi tko će odgovoriti na 
postavljena pitanja. 
 
 ŽELJKO STANEC - Nisam odgovorio poštovanom vijećniku gosp. Borisu 
Makarunu što se tiče ograde oko nogometnog igrališta u Konšćici. Ove godine u poziciji 
investicijskog održavanja nema tih sredstava za realizaciju tog projekta, kada dođe zahtjev 
NK Galgovo i veterana NK Konšćice, sada točno ne znam o kojim se  sredstvima radi, 
sljedeće godine možemo to staviti u program investicijskog održavanja preko Ustanove 
sportski objekti Samobor. 
 Što se tiče pitanja gosp. Vjerana Štublina prvo ću reći oko NK Samobor. Ja sam isto 
imao tu informaciju, gradonačelnik je meni osobno rekao da je iz NK Samobor otišlo trideset 
petero djece. Ta informacija nije točna, nazvao sam tajnika NK Samobor gosp. Ivančevića i 
pitao sam ga koliko je djece otišlo i on mi je rekao da ih je šesnaest otišlo, četrnaest ih je 
došlo. Znači razlika su samo dva djeteta. O nekom radu odnosno neradu struke ne bih se čak 
niti uplitao, bio sam i jesam dan danas roditelj i djeca su mi se također bavila tim sportom pa 
mogu napomenuti samo da svaki roditelj ima pravo svoje dijete odvesti u klub gdje misli da 
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će mu dijete možda bolje i uspješnije raditi, uspješnije napredovati. Ove klubove koje ste 
naveli (Lučko, Zagreb i Dinamo), dapače to bi bio ponos svakoga kluba da razvije takve 
igrače da mu dijete može otići u viši rang natjecanja. Iz tog razloga mogu samo napomenuti 
da bi onda ja mogao zaključiti da nije baš tako loše, može biti bolje, sigurno da može biti 
bolje. Roditelji imaju pravo svoju djecu odvesti kamo žele, i ja sam u jednom momentu svoje 
dijete odveo u Zagreb, a nisam imao apsolutno ništa protiv rada nogometne škole i tu ne 
vidim nikakav razlog da bi se predsjednik NK ili ne znam tko pozivati na neki razgovor, jer 
niti je gradonačelnikovo niti moje da se uplićemo u rad nogometne škole, za to postoji Uprava 
NK, Samoborski športski savez, znači neke druge institucije koje se bave sportom u Gradu 
Samoboru. Mogu samo napomenuti da pošto je Samobor ove godine u trećoj nogometnoj ligi, 
tj. u trećem nogometnom rangu natjecanja, da je automatizmom došlo jedno trideset pet 
seniora. Znači igraju u principu za ista sredstva kao što su igrali osamnaest igrača prošle 
godine u četvrtoj nogometnoj ligi. Znači rang natjecanja ipak čini svoje. 
 
 KREŠO BELJAK - Samo da se nadovežem s kratkim jednim prijedlogom. Pošto ja 
nisam čovjek od sporta, a gosp. Štublin je županijski pročelnik za društvene djelatnosti, javno 
ću ga pred svima pozvati da se uključi u rad kluba i da pomogne svojim znanjem i svojim 
iskustvom i da na taj način otkloni sve moguće nesuglasice, odnosno neka pitanja na koja 
nema odgovor. Koja će biti forma to tako i tako nije bitno jer svi skupa pomažemo, tko će biti 
član, predsjednik, pa gosp. Štublin ima otvoreno mjesto kad god se odluči. Osobno ćemo otići 
kod predsjednika kluba i naći ćemo mjesto s kojeg može najbolje pomoći. 
 
 VJERAN ŠTUBLIN - Uvažavam informaciju koju ima zamjenik gradonačelnika, 
međutim nisam zadovoljan s odgovorom. Ne bih se složio s time, dapače dijete koje ode u 
Dinamo zato što je kvalitetno to je u redu, međutim djeca koja odlaze iz kluba zato što treneri 
daju otkaz djeci govoreći da im nije plaćena plaća zadnjih pet mjeseci i da ih zato više neće 
trenirati. To nije nešto što bi mi mogli reći kao politika da nas nije briga. To je jedna stvar. 
Druga stvar, ako je takva situacija da je samo dvoje djece razlika, postavljam pitanje klubu i 
zahvaljujem gradonačelniku na njegovom prijedlogu. Zašto NK Samobor ne igra samoborsku 
ligu u mlađim kategorijama, zbog čega? Ako ima dovoljno djece, ali ću vam reći da je razlog 
taj što nemaju dovoljan broj djece da igraju samoborsku ligu. Nisam zadovoljan s tim 
odgovorom, a kao županijski pročelnik sam pomagao klubu kad je god bilo prilike i pomagat 
ću i dalje, a na inicijativu gradonačelnika sjesti ću s predsjednikom NK pa ću vidjeti u čemu 
je problem. Ako mi možemo iz županije pomoći dapače, ali nisam zadovoljan s time da nas 
ne treba biti briga, jer mislim da nas treba biti briga. 
 
 ŽELJKO STANEC - Mislim da ste pred pet ili šest godina bili član Uprave NK 
Samobor. Sada ne znam taj podatak pa ću ga zatražiti od tajnika da mi pripremi broj djece 
koja su bila u klubu tada i broj djece koja su u klubu danas. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molio bih još odgovor u svezi nogostupa. 
 
 ŽELJKO STANEC - Što se tiče nogostupa u Gundulićevoj ulici, ove godine ne samo 
da bude taj dio nogostupa, to će biti dio rebalansa proračuna jer imamo sredstva namijenjena 
na gmajni od 2.000.000,00 kn za komunalni doprinos, pa ćemo taj dio sredstava utrošiti na 
izgradnju još nekih nogostupa prema zahtjevima mjesnih odbora.      
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li ima još pitanja? - Nema, zaključujem "Aktualni sat". 
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 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se 
prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu.    
  
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje.  
 
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Maju Gračanin da ispred predlagatelja Odbora za 
dodjelu nagrada i priznanja iznese prijedlog Odbora. 

 
MAJA GRAČANIN - Odbor za dodjelu nagrada i priznanja na svojoj 4. sjednici 

održanoj 01. rujna o.g. donio je sljedeći zaključak: 
1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o dodijeli Nagrade za životno djelo Grada 

Samobora u 2014. godini  
- Mirku Beranu iz Samobora, F. Liszta 41 
- pok. Željku Žarku iz Samobora, D. Prešerna 3 

2. Utvrđuje se Prijedlog da se svakom od nagrađenih iz točke 1. ovog Zaključka 
dodijeli iznos od 7.500,00 kuna, a na teret Proračuna Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

3. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:   
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
  

Otvaram raspravu. 
  
BORIS MAKARUN - Vrlo teško mi je govoriti, od dvoje ljudi svaki na svoj način, 

jedan i drugi, su mi bili dragi i bio sam si dobar i s jednim i s drugim. Međutim, upravo ovo 
danas o čemu ćemo razgovarati i što ćemo vjerojatno uvažiti je potvrda da smo omalovažili 
Nagradu za životno djelo. Ne mogu shvatiti da Damir Fabek ne zavređuje Nagradu gradu 
Samobora za životno djelo posthumno. Uvijek mrzim na ovom mjestu govoriti o političkom 
djelovanju. Čovjek koji je kao profesor tjelesnog odgoja radio s djecom u školi i van svojih 
aktivnosti, koji je osnivao sportske udruge, koji je pomagao te sportske udruge. Nemojmo 
govoriti o njemu kao profesionalcu u Gradu Samoboru nego čovjeku koji je to radio van svog 
radnog vremena. Jednostavno ne mogu zamisliti da taj čovjek nije ove godine zavrijedio da 
dobije Nagradu za životno djelo. Ja znam da njemu kao čovjeku koji je nažalost sada pokojni 
je sasvim svejedno, ali njegovoj obitelji, budite sigurni, nije sasvim svejedno jer svio oni jako 
dobro znaku kao što i mi znamo koji se godinama bavimo sportom koliko je to Damir Fabek 
učinio za sport i društvene djelatnosti Grada Samobora. Zato mi je vrlo teško i neću sigurno 
glasati po ovoj točki, suzdržat ću se glasovanja. Svaka čast, Mirko Beran to je primjer čovjeka 
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koji treba dobiti Nagradu za životno djelo. Inzistiram da glasamo pojedinačno kod 
odlučivanja. Još jednom kažem svaka čast Željku Žarku, ali mislim da daleko više za ukupan 
život grada Samobora i napredak grada Samobora je dao gosp. Damir Fabek. 

 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Ivan Vlainić pa su sada nazočna 23 vijećnika na sjednici. 
 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Nažalost ne možemo glasati pojedinačno, nego o prijedlogu 

odluke. 
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2014. godini. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za"  i 4 

glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora 

 
Članak 1. 

 Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2014. godini dodjeljuju se: 
1. Mirku Beranu iz Samobora, F. Liszta 41 
2. pok. Željku Žarku iz Samobora, D. Prešerna 3 

  
Članak 2. 

Nagrade za životno djelo Grada Samobora dodjeljuju se u obliku posebnog priznanja i 
novčane nagrade u iznosu od 7.500,00 kuna (slovima: desettisućakuna) po nagrađenom. 
 

Članak 3. 
 Nagrade za životno djelo Grada Samobora uručit će se nagrađenima na svečanoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Samobora koja će se održati povodom Dana Grada Samobora 
2014. godine. 
 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2014. godini. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje.  
 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Maju Gračanin da ispred predlagatelja Odbora za 
dodjelu nagrada i priznanja iznese prijedlog Odbora. 
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MAJA GRAČANIN - Odbor za dodjelu nagrada i priznanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 01. rujna o.g. donio je sljedeći zaključak: 

1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o dodijeli Nagrade Grada Samobora u 2014. godini 
- Matiji Lastovčiću iz Samobora, Farkaševec 124 i Davidu Martiću iz 

Bregane, Cvjetna 1 
- trgovačkom društvu Krometal d.o.o. sa sjedištem u Samoboru, Hrvatske 

bratske zajednice 2 
- Ivančici Pogrmilović iz Samobora, A. Biankinija 36a 
- Vladimiru Buriću iz Samobora, A. Šenoe 6 
- pok. Damiru Fabeku iz Samobora, Bele IV 18 

2. Utvrđuje se Prijedlog da se svakom od nagrađenih iz točke 1. ovog Zaključka 
dodijeli iznos od 5.000,00 kuna, a na teret Proračuna Grada Samobora za 2014. 
godinu. 

3. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:   
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
  

Otvaram raspravu. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća ljubazno bih 
molila da se moja rasprava unese u zapisnik. 
 Prvo bih izjavila da sam članica ovog Odbora za dodjelu nagrada i priznanja i moram 
stvarno izraziti zadovoljstvo da već drugu godinu za redom da je u radu Odbora izvrsna 
klima, da je suradnja i argumentacija na jednom nivou. Veseli me također što stvarno svake 
godine mnogi broj naših sugrađana bude nominiran bilo od udruga bilo od pojedinaca za naše 
nagrade i priznanja što dokazuje da mi u gradu Samoboru imamo ljude koji i mimo svog 
radnog vremena puno daju za naš grad. Međutim, koristim priliku da mi za nekakvu 
budućnost promislimo malo o nekim stvarima kako ćemo dalje definirati naše nagrade. 
Obzirom da sada po ovom prijedlogu gosp. Damir Fabek je predložen za Nagradu grada ja 
sam bila jedna od onih koji su glasali da gosp. Fabek dobije Nagradu za životno djelo. Mislim 
da se mi u nekakvoj budućnosti moramo se definirati što nam je Nagrada grada, da li je to 
godišnja nagrada kako je uobičajeno i kako se i naziva u mnogim gradovima ili je to nagrada 
grada koja u sebi ne znam što definira pa je podložna raznim kriterijima. Da li je to utješna 
nagrada za životno djelo, ako je u toj godini bilo dosta tih kandidata za životno djelo zašto ne 
bi bili malo fleksibilni pa ako nam se jedne godine prijavi i više onih koji su uistinu zaslužni 
za životno djelo pa promijenimo to i za tu godinu dodijelimo tri nagrade ili četiri ako je te 
godine toliko naših sugrađana nominirano i dokumentacija stvarno potkrepljuje da se stvarno 
radi o izvrsnim ljudima. Jedne godine nemojmo dodijeliti niti jednu jer nisu kandidati 
adekvatni, kao što ove godine jednoglasno nismo donijeli Odluku za počasnog građanina. Isto 
tako i za Nagradu grada, da nećemo samo gledati da li je netko zabljesnuo s nekim 
dostignućem unutar godine dana već da ćemo gledati neka prijašnja ostvarenja. Moje 
shvaćanje je da trebamo biti na tragu da to ipak bude za nekakvo izvanserijsko ostvarenje 
unutar godine dana uz, naravno, nekakav prijašnji doprinos. Na ovaj način su uistinu neki 
kandidati, možda po mom osobnom shvaćanju, to možda shvaćanje većine nije, zakinuti za 
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Nagradu za životno djelo dajemo im tu a zakidamo neke druge koji ne samo da su izvrsni 
inače nego su u ovoj godini dana napravili nešto izvanserijski poput mladog glazbenika Lovre 
Merčepa i drugih. Kod glasovanja po ovoj točki ću biti suzdržana iako sam glasovala za neke 
od ovih kandidata, ali jednostavno mislim da za rad Odbora i Gradskog vijeća i one koji 
upućuju kako ćemo i što ćemo dalje da razmislimo kako ćemo definirati da jednostavno nitko 
u ovom gradu tko je nominiran i tko je nominirao se ne osjeti da je zakinut za u budućnost. 
 
 ANA VLAH - U većini stvari se slaže s vijećnicom Lindom Rossini Gajšak, ali 
moramo znati da je ovaj Odbor i ovo Gradsko vijeće radilo temeljem Odluke koju je donijelo 
ovo Gradsko vijeće. Znači dokle god determinira odluka o javnim priznanjima, dakle dok god 
se ne pristupi njezinoj izmjeni, hajmo reći modernizaciji iz razloga što je početni tekst odluke 
iz 2004. godine i mi moramo raditi u skladu s tom odlukom. Tako da možda ne bi bilo loše da 
malo revidiramo tekst odluke i da ju prilagodimo novim okolnostima i potrebama. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2014. 
godini. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 20 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
o dodjeli Nagrada Grada Samobora 

 
Članak 1. 

Nagrade Grada Samobora u 2014. godini dodjeljuju se: 
1. Matiji Lastovčiću iz Samobora, Farkaševec 124 i Davidu Martiću iz 

Bregane, Cvjetna 1 
2. trgovačkom društvu Krometal d.o.o. sa sjedištem u Samoboru, Hrvatske 

bratske zajednice 2 
3. Ivančici Pogrmilović iz Samobora, A. Biankinija 36a 
4. Vladimiru Buriću iz Samobora, A. Šenoe 6 
5. pok. Damiru Fabeku iz Samobora, Bele IV 18 

 
Članak 2. 

Nagrade Grada Samobora dodjeljuju se u obliku posebnog priznanja i novčane 
nagrade u iznosu od 5.000,00 kuna (slovima: pettisućakuna) po nagrađenom. 
 

Članak 3. 
Nagrade Grada Samobora uručit će se nagrađenima na svečanoj sjednici Gradskog 

vijeća Grada Samobora koja će se održati povodom Dana Grada Samobora 2014. godine. 
 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 
 
AD3.)     

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
mjerilima za dodjelu nagrada za sportska ostvarenja sportašima grada Samobora. 
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Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Boris Makarun, Željko Stanec, Branimir Šiljak, 
Vjeran Štublin, Anica Vraneković, Juro Horvat. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje glasovanje Prijedlog odluke o mjerilima za dodjelu nagrada za 
sportska ostvarenja sportašima grada Samobora.  
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 19 glasova "za" i 4 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

 o mjerilima za dodjelu nagrada za sportska ostvarenja sportašima grada Samobora u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD4.)  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, studenata i mladih glazbenika grada 
Samobora.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

  
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
 
VJERAN ŠTUBLIN - Ono što mene zanima i tu bih posebno molio pojašnjenje gosp. 

Jure Horvata način kontrole sljedećeg stavka koja glasi: "Nakon završenog školovanja, 
stipendisti su obvezni prihvatiti ponudu za zaposlenje kod poslodavca s područja Samobora/ 
na području Samobora, koja je u skladu s njihovom strukom i stečenom kvalifikacijom, 
najmanje na onoliko vremena koliko su primali stipendiju Grada Samobora." 

Zanima me kako to mislite kontrolirati, s obzirom da je to uvjet da se onda vrati 
stipendija?   

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Juru Horvata da obrazloži navedeno. 
 
JURO HORVAT - Ono što moram odgovoriti da za sada dosita je vrlo-vrlo malo 

ponuda i prilika da se nadareni studenti kada završe svoj proces obrazovanja zaposle u gradu 
Samoboru. Nije mi baš previše poznato da postoji previše ponuda za njihovo zaposlenje, 
nadam se da će se to vrlo brzo promijeniti. Model same kontrole u ovom momentu vam ne 
mogu dati precizan odgovor. 

 
VJERAN ŠTUBLIN - Predlažem da se taj nepotrebni stavak izbaci. Dakle, sami 

smisao stipendiranja nadarenih učenika s područja grada Samobora da se nagrađuje izvrsnost, 
da se pomaže u njihovom školovanju. Daj Bože da postanu doktori znanosti, da rade na rade 
na znanstvenim institucijama u Zagrebu, nebitno je gdje će oni raditi. Dapače, danas djeca 
imaju problema s zapošljavanjem i teško je da će oni odbijati poslove od poslodavaca s 
područja Samobora ili u Samoboru.  

Moj prijedlog je, s obzirom da ne znate kako ćete to kontrolirati i da je nepotrebno 
uopće takvu odluku imati, stipendiramo najbolje đake s područja grada Samobora, da se onda 
taj članak izbaci iz odluke. 

 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Nadovezala bih se na raspravu gosp. Štublina, koliko 

mi je poznato i u prijašnjim propozicijama kod dodjele stipendija Grada Samobora u raznim 
kategorijama bile su slične kondicije. No, međutim isto tako koliko mi je poznato nikada 
nitko nikada tko prima stipendiju Grada Samobora i zaposlio se kod nekog poslodavca van 
sjedišta Grada Samobora nije vraćao stipendiju. Neke jedinice lokalne samouprave 
stipendiranje vezuju uz neke druge pozicije, evo jedan grad je nedavno najavio da će svakom 
svom tko upiše doktorski studij stipendirati doktorski studij uz uvjet određenih godina 
prebivališta u gradu, čime će Grad barem kroz prijavu i poreza na dohodak imati nekakvu 
garanciju i nekakav obrtaj sredstava. Nemojmo zaboraviti da smo ušli u Europsku uniju i da u 
Europskoj uniji nema zadržavanja mobilnosti radne snage. Znači da mi donosimo neku 
odluku sada za koju ne znamo kako ćemo ju provoditi, ni kako ćemo ju kontrolirati. Ovo što 
je rekao kolega Štublin apsolutno se slažem, mi moramo stimulirati izvrsnost. Znači mi smo i 
rekli da ćemo fluktuirati u gradskoj upravi da im osiguravamo posao na primjer. Znači, mi ne 
možemo danas ograničiti nikoga da traži posao tamo gdje mu je bolje, a pogotovo kada ne 
znamo sada koji su to kontrolni mehanizmi za isto. Znači, sami donesemo nešto što još ne 
znamo kao ćemo to operativno sprovesti. Molim vas da još jednom razmislite o tome. 

 
ANICA VRANEKOVIĆ - Nadovezala bih se na gđu Gajšak, ako sam ja dobro 

shvatila, a nadam se da jesam, znači da nadareni učenici, odnosno studenti koji završe ako 
dobiju posao u Zaprešiću će vraćati stipendiju. 
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ANA VLAH - Istina je da navedeni članak 27. od samog početka bio u Odluci i prošle 
godine u radu Povjerenstva za dodjelu stipendija uistinu se pojavio kao sporan. Prvobitni 
prijedlog je bio da se isti izbaci, ali opet s druge strane mi moramo shvatiti da je dodjela 
stipendija nešto što bi trebalo napraviti nekakav uzajamni odnos između primatelja stipendije 
i između onog koji stipendira, znači davatelja stipendija, odnosno Grada. Mi smo se zapravo 
našli na pola puta tako da smo ublažili odredbu 27., tako da ako pažljivo pročitate piše: 
"Nakon završenog školovanja stipendisti su obvezni prihvatiti ponudu za zaposlenje kod 
poslodavca s područja grada Samobora koja je u skladu s njihovom strukom i stečenom 
kvalifikacijom". Znači prije svega to je ponuda, a opet budimo realni današnja gospodarska 
situacija kakva je nije da ponude frcaju. S druge strane članak 30. stavak 2. jasno kaže: "Da se 
odlukom gradonačelnika obveza može ukinuti ukoliko bi ta obveza značila bitno ograničenje 
u daljnjem školovanju, znanstvenom, umjetničkom napredovanju i usavršavanju u struci 
stipendista." Drugi riječima ovdje smo uzeli u obzir da ako stvarno bude neka iznenadna 
ponuda nekog poslodavca s područja Samobora npr. dođe nekome ETF-ovcu za neku plaću u 
iznosu od 4.000,00 kn,a on istovremeno dobije asistenturu na fakultetu, naravno da se ta 
obveza može ukinuti.  

Što se sustava kontrole i nadzora tiče, Upravni odjel za društvene djelatnosti niti ima 
potrebu, niti ima nekakve mehanizme da to kontrolira s obzirom na to da bi zapravo morala 
postojati nekakva suradnja s gospodarstvenicima, za početak s Grada Samobora koji pružaju 
te ponude. Koliko mi znamo na takav način preko Grada Samobora ponude ne idu, poslodavci 
i dalje zapošljavaju ili preko natječaja ili preko poznanstava ili drugih načina. Nama se do 
sada još nitko nije obratio s nekom molbom da ime dostavimo popis izvrsnih studenata 
primatelja stipendija ili nešto, a to bi zapravo bio nekakav uvjet. Isto tako nije rješenje da se 
hoda od trgovačkog društva do društva ili obrtnika do obrtnika i pita da li je netko ponudu 
podnio. Zapravo ovo rješenje je nekakva srednja linije, nekakvo pomirenje između jednog i 
drugog interesa. Povjerenstvo i Upravni odjel kao nositelj izrade smatraju da za sada to treba 
ostati, naravno i u ugovorima, ali kažem sve je to s određenom rezervom i sami smo svjesni 
toga. 

 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - U potpunosti uvažavam obrazloženje pročelnice Vlah. 

No, međutim, zašto mi onda automatski, ako već ostajemo da bude takav članak definiran, ne 
dodamo još jedan članak kojim će se dodati ako se dobije bolja ponuda, jer nama se teoretski 
može dogoditi situacija da neki poslodavac ponudi ponudu tom nekom ETF-cu za 4.000,00 kn 
ovaj ima ponudu za asistenturu, a poslodavac ima saznanje da je bio stipendista Grada 
Samobora i on ulaže pritužbu. No, međutim može se dogoditi da gradonačelnik, bio to ovaj ili 
neki drugi za deset ili dvadeset godina, odbije nekom dati. Znači nekoga stavljamo u 
neravnopravni položaj da ovisi o odluci gradonačelnika. Znači, možete dodati jedan pasus da 
ako dobije istu ili bolju ponudu, jer teoretski netko može biti tako zakačen a svi ovi drugi su 
se provukli jer nije bilo te obveza ili nije bilo ponude i slično. 

 
VJERAN ŠTUBLIN - Pročelnica je sve rekla. Dakle, imamo odluku koja je 

neprovediva, neprovediva i nećete moći iskontrolirati jer je potpuno neprovediva. Smisao 
stipendiranje je nagrađivanje, tu se ne slažem s kolegicom da je to obostrani odnose. Županija 
stipendira 200 studenata i učenika bez ikakvog obostranog odnosa, to je strategija jedne 
jedinice lokalne ili regionalne samouprave da nagrađuje izvrsnost ili da pomaže osobama 
teškog socijalnog statusa sa svog područja. Nije dvostrani pravni posao, da bi trebalo biti OK, 
ali ako imate mjere, zato me to i zanimalo, kako ćete to iskontrolirati, s obzirom da ste svjesni 
i pročelnik za društvene djelatnosti i vi da to iskontrolirati ne možete. Predlažem da tu 
odredbu brišete. 
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JURO HORVAT - Ispred predlagatelja predložio bih da se amandman uvaženog 
vijećnika gosp. Vjerana Štublina prihvati i da se ova klauzula briše iz Odluke o izmjenama i 
dopunama. Predlažem da se ova klauzula iz Prijedloga odluke o izmjenama i dopunama 
Odluka o stipendiranju učenika, studenata i mladih glazbenika Grada Samobora.      

 
 ANA VLAH - Molila bih gosp. Juru Horvata da točno objasni koja klauzula. Da li se 
radi o članku 27. ili ? 
 
 JURO HORVAT - Dakle, radi se o članku 27. 
 
 ANA VLAH - Znači, predlažete brisanje cijelog članka 27. plus članak 30. stavak 2. 
koji je povezan s time? 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Sada imamo amandman gosp. Vjerana Štublina pa ćemo 
glasati za taj amandman. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća daje stanku od pet minuta da se dogovore. 
 Nastavlja se s radom sjednice.  
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. gradonačelnika da se izjasni u vezi točke. 
 
KREŠO BELJAK - Zahvaljujem gosp. Štublinu na iznesenoj primjedbi, odnosno na 

iznesenom amandmanu. Povlačim točku dnevnog reda sa sjednice, odnosno šaljem materijal 
Upravnom vijeću na doradu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Dakle, predlagatelj povlači  s današnje sjednice točku 4. 

dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika, 
studenata i mladih glazbenika grada Samobora. 
 
 
AD5.)   

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata slabijeg imovinskog statusa 
grada Samobora. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 Molim gradonačelnika da se očituje. 
 
 KREŠO BELJAK - Ako ste još negdje primijetili u materijalima istu grešku povući  
ćemo onda i tu točku dnevnog reda, a ljudi koji su zaduženi da se brinu o tome onda će raditi 
prekovremeno i to neplaćeno. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Predlagač povlači s današnje sjednite točku 5. dnevnog reda - 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o stipendiranju učenika i studenata slabijeg 
imovinskog statusa grada Samobora. 
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AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
imenovanju ulice u naselju Farkaševec Samoborski. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 
 

ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
primili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Sada ću ja, u ime predlagatelja Odbora za imenovanje ulica i 

trgova, kao predsjednik istog iznijeti prijedlog Odbora. 
1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Farkaševec 

Samoborski, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz točke 1. 

ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je provelo sljedeće radno 
tijelo:  

- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Farkaševec Samoborski. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
o imenovanju ulice u naselju Farkaševec Samoborski 

  
Članak 1. 

 Ovom odlukom uređuje se imenovanje ulice u naselju Farkaševec Samoborski. 
 

Članak 2. 
 U naselju Farkaševec Samoborski imenuju se ulica Skendrovićev put na kč.br. 239/15, 
k.o. Domaslovec, a koja se nastavlja postojećom ulicom Skendrovićev put iz naselja 
Domaslovec. 
 

Članak 3. 
 Naziv ulice određene u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz Prostornog plana 
uređenja Grada Samobora u mjerilu 1:2000. 
 Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 
vijeća Grada Samobora te se prilaže ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
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AD7.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 
 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sada ću ja, u ime predlagatelja Odbora za imenovanje ulica i 

trgova, kao predsjednik istog iznijeti prijedlog Odbora. 
1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz točke 1. 

ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 
Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je provelo sljedeće radno 

tijelo:  
- Odbor za statutarno-pravna pitanja 

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
o imenovanju ulice u naselju Lug Samoborski 

  
Članak 1. 

 Ovom odlukom uređuje se imenovanje ulice u naselju Lug Samoborski. 
 

Članak 2. 
 U naselju Lug Samoborski imenuju se Ulica Miroslava Krleže na kč.br. 1716, k.o. 
Bregana, a koja se proteže od Samoborske ulice do Ulice Grada Wirgesa. 
 

Članak 3. 
 Naziv ulice određene u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz Prostornog plana 
uređenja Grada Samobora u mjerilu 1:2000. 
 Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 
vijeća Grada Samobora te se prilaže ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
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AD8.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

imenovanju parka u naselju Kladje. 
Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 

 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sada ću ja, u ime predlagatelja Odbora za imenovanje ulica i 

trgova, kao predsjednik istog iznijeti prijedlog Odbora. 
1. Utvrđuje se Prijedlog odluke o imenovanju parka u naselju Kladje, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz točke 1. 

ovog Zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je provelo sljedeće radno 
tijelo:  

- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o imenovanju parka u naselju Kladje. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
o imenovanju parka u naselju Kladje 

  
Članak 1. 

 Ovom odlukom uređuje se imenovanje parka u naselju Kladje. 
 

Članak 2. 
 U naselju Kladje imenuju se Park Nenada Sučića na kč.br. 2227, k.o. Rakovica, 
odnosno u zelenom pojasu Samoborske ulice, u blizini trafostanice HEP – a i kapelice 
Blaženog Alojzija Stepinca. 
 

Članak 3. 
 Naziv parka određenog u članku 2. ove odluke označen je na izvodu iz katarskog plana 
Grada Samobora u mjerilu 1:1000. 
 Grafički prikaz iz stavka 1. ovog članka ovjerit će se potpisom predsjednika Gradskog 
vijeća Grada Samobora te se prilaže ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 

Članak 4. 
 Ova odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
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AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 
gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. godine. 

Molim gđu Anu Huljev Domović, službenicu koja zamjenjuje pročelnicu Ureda 
gradonačelnika da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ANA HULJEV DOMOVIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog rada, a 
koje su vijećnici primili u materijalima. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. 
godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 20 glasova "za" i 3 
glasa "suzdržan" donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje od 01.01. - 
30.06.2014. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Izvješće iz točke I. ovog zaključka objavit će se na službenim Internet stranicama 

Grada Samobora. 
 

III. 
Tekst Izvješća iz točke I. ovog zaključka prilaže se ovom zaključku i čini njegov 

sastavni dio. 
 
 
 
AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Polugodišnji 
izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. 
godine. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije i proračun 
da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 
provela sljedeća radna tijela:  

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 
- Odbor za financije i proračun  
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 
 Otvaram raspravu. 
 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Vjeran Štublin, Linda Rossini Gajšak, Anica 
Vraneković, Željko Stanec, Željko Radovanić. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje - Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada 
Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. godine. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 20 glasova "za" i 1 
glas "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje od 01.01. do 30.06.2014. godine u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Polugodišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o razrješenju člana Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da da uvodno obrazloženje. 
 
 ANA VLAH - Daje dodatno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenova da se očituje u ime Odbora za izbor i imenovanja koji je predlagatelj. 
 
 STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 12. sjednici održanoj 
01.09.2014. godine donio je sljedeći zaključak: 

1. Predlaže se razrješenje članice Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, 
obrtništvo i ulaganja Marije Brodar iz Rakov Potoka, Samoborska cesta 200. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točke 1. ovog zaključka 
provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o razrješenju člana Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i 
ulaganja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju članice Odbora za gospodarstvo,  

poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
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I. 

Marija Brodar iz Rakov Potoka, Samoborska cesta 200, razrješuje se dužnosti članice 
Odbora za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja. 
 

II. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Povjerenstvo za dodjelu zakupa za 
poljoprivredno zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

  
HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu su 

provela sljedeća radna tijela:  
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 
- Odbor za izbor i imenovanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Povjerenstvo za dodjelu 
zakupa za poljoprivredno zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada 
Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju predstavnika Grada Samobora u Povjerenstvo za dodjelu 

zakupa za poljoprivredno zemljište u vlasništvu Republike Hrvatske 
 

I. 
Mr.sc. Krunoslav Znika, dipl.ing.agr., viši savjetni za poljoprivredu, civilnu zaštitu i 

vatrogastvo u Upravnom odjelu za gospodarstvo imenuje se kao predstavnik Grada Samobora 
u Povjerenstvo za dodjelu zakupa za poljoprivredno zemljište u vlasništvu Republike 
Hrvatske na području Grada Samobora. 
 

II. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora. 
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AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Informacija o 
presudi Vrhovnog suda Republike Hrvatske u predmetu Hrvatska gradnja d.d. protiv Grada 
Samobora radi utvrđenja prava vlasništva. 

Molim gđu Anu Huljev Domović, službenicu koja zamjenjuje pročelnicu Ureda 
gradonačelnika da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ANA HULJEV DOMOVIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a 
koje su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Sukladno članku 97. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu je 
proveo:  

- Odbor za statutarno-pravna pitanja 
  
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Informacija o presudi Vrhovnog suda Republike Hrvatske u predmetu Hrvatska gradnja d.d. 
protiv Grada Samobora radi utvrđenja prava vlasništva. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 20 glasova "za" i 1 
glas "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
 Prihvaća se informacija o presudi Vrhovnog suda RH u pravnoj stvari tužitelja 
Hrvatska gradnja d.d. protiv tuženika Grada Samobora radi utvrđenja prava vlasništva i 
izdavanja tabularne isprave, posl. br. Rev 1693/09 od 25. rujna 2013. godine, kojom je 
revizija tužitelja odbijena kao neosnovana, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o pristupanju Grada Samobora Udruzi LAG "SAVA". 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da je ovo izvanredna točka dnevnog reda pa se niti 

jedan odbor nije sastao. 
 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o pristupanju Grada Samobora Udruzi LAG "SAVA". 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno donosi 

sljedeću 
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ODLUKU 

O PRISTUPANJU GRADA SAMOBORA  
UDRUZI LAG „SAVA“ 

 
I. 

Grad Samobor pristupit će udruzi Lokalna akcijska grupa „Sava“ (u daljnjem tekstu: 
LAG) osnovanoj radi promicanja zajedničkih interesa svih dionika javnog, gospodarskog i 
civilnog društva na području gradova Zaprešić, Sveta Nedelja, Samobor i općine Brdovec, sa 
svrhom ruralnog i sveukupnog razvoja i unapređenja kvalitete života te provedbe lokalne 
razvojne strategije kroz zajedničke aktivnosti pripreme projekata od interesa za razvoj 
područja LAG - a i prijave istih za dobivanje sredstava iz razvojnih fondova EU, kao i za 
njihovu realizaciju u okviru programa na temelju kojih se sredstva dodjeljuju. 
 

II. 
Grad Samobor prihvaća Statut udruge LAG „Sava“ usvojen na sjednici Skupštine 

održanoj dana 17. listopada 2013. godine. 
 

III. 
Grad Samobor stječe sva prava i obveze člana LAG - a danom pristupanja LAG - u, a 

sukladno aktima LAG - a. 
 

IV. 
Gradsko vijeće Grada Samobora ovlašćuje gradonačelnika Grada Samobora da donosi 

sve akte vezane uz djelovanje u LAG - u, odabere predstavnike Grada Samobora u LAG te 
poduzima sve potrebne radnje za sudjelovanje u radu LAG – a. 
 

V. 
Ova Odluka stupa na snagu dan nakon dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 
 
AD15.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 

Da li se netko javlja za riječ? 
  
 ANA VLAH - Samo nekoliko riječi za kraj. Pretpostavljam da ste primijetili na vašim 
tabletima smo otvorili folder koji se zove - Odgovori na vijećnička pitanja, pa bi mi predložili 
da sva vijećnička pitanja budu tamo objavljivana kako bi ih i ostali vijećnici mogli vidjeti, a 
na taj način bi štedili na pošti, ali ako netko baš inzistira možemo mu i dalje dostavljati u 
pisanom obliku.  
 Gđi Vraneković ćemo i dalje dostavljati u pisanom obliku jer ima problema s 
tabletom, ali svi ostali kad otvore folder mogu vidjeti točno s prethodne sjednice što je i kome 
je odgovoreno na vijećničko pitanje. Pokušavamo se držati rokova, u zadnje vrijeme nam čak 
i ide. 
 U vezi svečane sjednice Gradskog vijeća, posljednja informacija s Povjerenstva za 
Dan Grada, je da će svečana sjednica biti u petak, a ne u subotu kao što je to bilo do sada, 
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17.10.2014. godine u 10.00 sati. Ako će se, naravno, to promijeniti vi ćete na vrijeme biti 
obaviješteni. Uskoro izlaze pozivi van, a za sada je to 17.10.2014. godine u 10.00 sati, 
najvjerojatnije Galerija Prica. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za riječ? -Ne, u redu. 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 
iscrpljen, zaključujem 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 
 Dovršeno u 16.50 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR   PROČELNICA   PREDSJEDNIK  
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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